

Title (en)

Coupling element for an electric cable

Title (de)

Kupplungselement eines elektrischen Kabels

Title (fr)

Elément de connexion d' un câble électrique

Publication

EP 0913889 A2 19990506 (DE)

Application

EP 98402273 A 19980915

Priority

DE 19748044 A 19971030

Abstract (en)

The element comprises a closed cover (8) which borders closely on a contact carrier (2) and overlaps apertures (7) going through the contact carrier. The cover comprises a passage (9), at whose edges the cable borders. A protection body (6) surrounds the cover and the passage, and connects the protection body sealingly to the contact carrier and the cable (1). The element comprises a contact carrier (2), on which a protection body (6) which encloses a cable end, is formed in such way, that an area (4) of the surface of the contact carrier remains free, and the free area comprises apertures (7) which go through the contact carrier, in which contacts are arranged, connected with a wire of the cable (1). A closed cover (8) is provided, which borders closely on the contact carrier and overlaps the apertures. The cover comprises a passage (9), at whose edges the cable borders. The protection body surrounds the cover and the passage, and connects the protection body sealingly to the contact carrier and the cable. An Independent claim is provided for a manufacture of the element.

Abstract (de)

Vorgeschlagen wird ein Kupplungselement eines ein- oder mehradrigen elektrischen Kabels, wobei das Kupplungselement einen Kontaktträger (2) aufweist, an den ein Schutzkörper (6), der den Kabelansatz umschließt, derart angespritzt ist, daß ein Bereich (4) der Oberfläche des Kontaktträgers frei bleibt, und der freie Bereich (4) den Kontaktträger durchgreifende Öffnungen (7) aufweist, in denen Kontakte angeordnet sind, die leitend mit einer Ader des Kabels (1) verbunden sind, wobei eine geschlossene Abdeckung (8) vorhanden ist, die dicht am Kontaktträger (2) anliegt und die Öffnungen (7) übergreift, die Abdeckung (8) einen Durchlaß (9) aufweist, an dessen Rändern das Kabel (1) umlaufend dicht anliegt, der Schutzkörper (6) die Abdeckung (8) und den Durchlaß (9) umgibt, und der Schutzkörper (6) feuchtigkeitsdicht am Kontaktträger (2) und dem Kabel (1) anschließt. Ferner wird ein Verfahren zur Herstellung des Elementes beschrieben. <IMAGE>

IPC 1-7

H01R 13/52

IPC 8 full level

H01R 13/52 (2006.01); **H01R 43/24** (2006.01); **H01R 13/56** (2006.01)

CPC (source: EP US)

H01R 13/5205 (2013.01 - EP US); **H01R 13/56** (2013.01 - EP US); **H01R 43/24** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0913889 A2 19990506; **EP 0913889 A3 20010307**; **EP 0913889 B1 20031112**; AT E254344 T1 20031115; DE 19748044 A1 19990506; DE 59810150 D1 20031218; JP 4074392 B2 20080409; JP H11219751 A 19990810; US 6171147 B1 20010109

DOCDB simple family (application)

EP 98402273 A 19980915; AT 98402273 T 19980915; DE 19748044 A 19971030; DE 59810150 T 19980915; JP 30799498 A 19981029; US 17933398 A 19981027